
     
Referat fra bestyrelsesmøde 05.03.08 
 Mødet blev holdt hos Claus 
 
1. Godkendelse af dagsorden  

a. Dagsordenen blev godkendt 
 

2. Godkendelse af referat 
a. Referat blev godkendt 

 
3. Svar fra Guldborgsund Kommune vedr. belysning Ahornvænget  

a. Vi er tilfredse med svaret og ser frem til at standeren bliver sat op 
b. Grundejerforeningen opfordrer beboerne til at klippe deres 

kantbeplantning, så det nye lys kommer til sin ret  
c. Kommunen vil gennemgå cykelstien  til Nykøbing (den gamle banelinie) 

efter besigtigelse 
 
4. Ny chikaner på Sdr. Vedby Skovvej  

a. Chikanen ud for nr. 10 flyttes 1 m. af hensyn til indgangen til huset 
b. Grundejerforeningen vil stadig arbejde for at få chikaner på den nederste 

del af Sdr. Vedby Skovvej. 
c. Vi vil gerne have 30 km skiltet op igen. Claus henvender sig til 

kommunen vedr. dette 
 
5. Vejprojekt / fjernvarme 

a. Beboerne er generelt glade for fjernvarmen. Foranlediget af 2 konkrete 
henvendelser gør vi opmærksom på at man ikke skal skrive under på 
tilfredshedserklæringen, før alt er i orden 

 
6. Omfartsvej 

a. Ommerudvalget + Bent skal til møde i folketinget vedr. omfartsvejen 
den 3. april. 

 
7. Eventuelt 

a. Grundejerforeningen har nu over 80 medlemmer, det største antal 
nogensinde 

b. Besøg på REFA den 03.04.08 kl. 19.00, invitationer omdeles 
 
Næste møde i bestyrelsen er den 10.04.08 kl. 19.00 hos Hans Jørgen 
 
Med venlig hilsen Anni 


